
Referat af bestyrelsesmøde den 24. januar 2023 

Grundejerforeningen Allerød Villapark 

Mail: alleroed@villapark.dk 

www.villapark.dk 
 

Formand Jim Koldborg Cypresvej 2 Tlf. 4019 5002 jim@koldborg.net 

Næstformand Dorthe Ekmann Cypresvej 35 Tlf. 3086 2595 d.ekmann@gmail.com 

Kasserer Vignir Isberg Cypresvej 1 Tlf. 3077 2818 vis@vignir.org 

Bestyrelsesmedlem Annette M Thomsen Akelejevej 31 Tlf. 2060 8855 annette@melhedegaard-thomsen.dk 

Suppleant Nils Jørgensen Havebovej 3 Tlf. 7442 4072  

 

Referent: Dorthe 

Afbud fra: Nils Jørgensen 

Økonomi 

Saldo: 100.995,49 kr. Budget for 2023 fremlagt. Det er klar til præsentation på 

generalforsamlingen, herunder at kontingentet fastholdes på 1.100 kr.  

Hjertestarter 
Intet nyt 

Snerydning 
Ikke tilkaldt denne vinter (endnu) 

Containerordning  
Plan for 2023 gennemgået og godkendt. Dorthe indgår aftale med vognmanden, og planen 

lægges på Allerød Villaparks hjemmeside. 

 

Fællesarealer, græsslåning 
Vi fortsætter aftalen med den nuværende havemand. 

Fællesarealer, forskønnelse og vedligehold 
Vi anvender i 2023 penge på vildtbede og bi-hoteller. Træer, der blev plantet i 2021 og 2022 

skal plejes og resten af pengene i budgettet anvendes til fældning. Plan og budget overholdes. 

Juletræsafhentning 
På flere fællesarealer ligger fortsat juletræer, på trods af, at der ingen afhentningsaftale er med 

Allerød Kommune, og Jim har skrevet ud om det. Bestyrelsen henstiller til, at man selv 

bortskaffer sit juletræ, og hvis man har lagt det på fællesarealerne, at man fjerner det. 

http://www.villapark.dk/


Energiforsyning 
Repræsentanter fra bestyrelsen har deltaget i både kommunen og Boschs borgermøder om 

varmeforsyningen og mulighed for etablering af fjernvarme. Af den godkendte varmeplan kan vi 

konstatere, at der ikke vil blive tilbudt fjernvarme til husene i Allerød Villapark.  

 
Bestyrelsen følger udviklingen, men har ikke ressourcer til at undersøge alternative 
muligheder, ligesom vi heller ikke mener, der kan findes en løsning for alle, da der allerede 
findes flere forskellige varmekilder og div. anlæg ikke har samme behov for udskiftning eller 
følger samme tidslinje. Hvis der er beboere med særlig viden og interesse, der vil undersøge 
forholdene, agerer bestyrelsen gerne mellemmand med udveksling af navne og telefonnumre.  
 

Generalforsamling 
Generalforsamlingen afholdes i år den 20.marts (OBS! Ny dato!). Vi forsøger at låne lokaler 

ved fodboldklubben som de tidligere år. Emner til generalforsamlingen skal indleveres inden 

den 15. februar i henhold til foreningens vedtægter.  

Eventuelt 
Ingen emner 

Næste bestyrelsesmøde 
20. marts 2023 efter generalforsamlingen. 

 


